
Zápis z jednání 

Ze společné schůzky Výkonného výboru ČAST a Rady krajů, konané dne 17. 12. 2022, od 14.30 hod. 

v Kutné Hoře u příležitosti konání finále Českého poháru. 

Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Informace a náměty z Výkonného výboru, financování, dotační programy, informace z komisí 
3. Informace a náměty z krajů  
4. Poděkování zástupcům krajů za činnost vedením asociace 
5. Závěr 
6. 17.00 – slavnostní večeře, společenská zábava 

 

Ad1) Zahájení 

Zahájení provedl předseda RK J. Veselka, konstatoval, že je RK usnášeníschopná (9 zástupců ze 14), 

vyslovil politování, že se již skoro tradičně neúčastní zástupci krajů Pardubického a Jihomoravského. 

Následně účastníky přivítal i předseda ČAST Z. Špaček 

 

Ad 2) Informace a náměty VV a komisí 

2.1. Zahájil předseda Z Špaček,  

Omluvil místopředsedu J. Brothánka a přednesl informace k čerpání rozpočtu asociace. Předpokládá 

se, že rozpočet bude naplněn a s drobnými úpravami čerpán dle aktualizovaného plánu. 

Financování KS do roku 2023 se předpokládá ve stejné struktuře (projekty KS), zatím v částce 170 

tis. Bude možné zahrnout i školení rozhodčích licence K a rozhodčí C a D. 

Kontrola hospodaření ČÁST ze strany NKÚ  –  bez výhrad, poděkování J. Brothánkovi 

Od 1.1. 23 oficiálně funguje para komise – vede Jaroslav Hadraba – vozíčkáře, stojící, mentálně 

postižení, atd. Mají zájem uspořádat mezinárodní turnaj. 

Mezinárodní scéna MS v Číně – obě družstva ČR ne v optimální sestavě, bylo dáno problémy a 

mimořádnými opatřeními v Číně, hygienickými obavami aj. 

Proběhl Kongres ITTF v Jordánsku - jediný schválený závěr ne celuloid, jen plastové balóny. 

Informace k termínové listině – na stránkách asociace, živý dokument v důsledku změn ze strany ITTF 

a ETTU 

Školení trenérů – nová směrnice, kde jsou v souladu se směrnicí EU vyšší počty hodin. O školení je 

značný zájem. 

ELOST - zrušeno z důvodů neúměrných finančních požadavků dědiců autora; ČÁST vyvinulo vlastní 

STR - nový žebříček. 

Rejstřík sportů NUTNÉ-nahrát aktivní trenéry – vazba na dotace pro asociaci ze strany NSA 

Probíhá žádost o akreditaci ČÁST na vzdělávání trenérů licence B a oprávnění vydávat certifikát pro 

možnost získat živnostenský list. Zatím neakreditováno, ale na dobré cestě. 



2.2. Nikolas Endal  

Informoval o činnosti mediální komise. 

Pingpong TV – rád by, aby z krajů zaslali nějakou zpětnou vazbu (přenosy EXL, ČP, MČR,..). 

Sledovanost průběžně roste  

Informace z KVS – končí reprezentační trenér žen, od 1/23 bude nový – dvojice 

Trenér mužů – předložil novou koncepci. Problém kritéria ITTF pro účast na turnajích a umístění na 

žebříčcích, nenahrává mladým hráčům, těžko se prosazují -nelze na turnaje, pořadatelé nepřijmou 

Informace KM - nový návrh na rozdělení SpS a financí pro ně (44 klubů 60-150 tis.) 

2.3. Petr Bohumský 

RIK a KR – nominace na akce + dlouhodobé soutěže 

Lepší vzdělávání rozhodčích, nová směrnice - drobné změny (k prodlužování licence B stačí 

předepsaná praxe, …) 

Odměny rozhodčích dle motivačního systému (hlášení na BTM,aj.) – je k tomu dobrá zpětná vazba 

Běžná činnost řeší – podněty z námitek a hlášení komisařů 

STK - V.Drozda 

STK – dva nové členy J. Grill a Zpěvák z Opavy 

Vyhodnocení dotazníku na soutěže družstev - hodnocení účastníků. Řešen hlavně délka utkání u 

soutěže mužů a systém soutěž žen  

Ligové soutěže M: 96 družstev došlo 79 dotazníků zpět tj. 72%) Výsledek: Stávající varianta – 39 

družstev tj. 53%, pro zkrácení zápasů 26 tj. 19%, jiný návrh 14). Závěr zůstává stávající systém.  

Ligové soutěže Ženy: Rozdělení do skupin se ukázalo jako nevhodné, ztratila se úroveň. Rozesláno 54 

dotazníků, vráceno 49 odpovědí – stávající variantu pro 89% 

Do soutěží žen nutné nahlásit postupující z krajů do 24.3 (každý kraj 1 družstvo). Systém kvalifikace 

bude rozhodnut do 3.4.23 (návrat na počet družstev před covidem – více družstev, kvalifikace z krajů 

+ 8. místo z 2 ligy (12 a z toho 5 postupuje – možná 2-stupňová kvalifikace) 

RIK – M.Henžel 

Problém rejstříku NSA – kluby a trenéři. Členská základna dle IČO (jiné než právní subjektivitu). 1249 

klubů – 670 z.s. (200 nemá záštitu – jsou pod obecními úřady). Chybí 256 IČ, která nejsou v registru – 

13 krajů – obdrží email (k doplnění IČ; přesný název jako uveden v ARES) 

Registr RIS aktualizován na jeden rok -NSA na 5 let 

Některé kluby vyřadil soud, neprovedli změny (o.s vs z.s)  - je v nepořádku – nutné napravit ( př. 

soulad DTJ HK, UL – v likvidaci; z 1234/1122 splňuje). Seznam kdo nemá ok (správci registru, MH 

pošle „návod“) 

Datové Schránky - je nutno zřídit 

Trenéři – KS,-regiony,-kluby – celkem 1136/1089 v evidenci, 47 nelze vykázat pro NSA. Trenér aktivní 

= má licenci a zaplacený poplatek evidenční 30,- ( porovnávají s rejstříkem ověřená adresa, cizince, 



apod. musí být registrováni u cizinecké policie). Licence A, B, C ubylo 500. Letos 169 trenérů – má 

velký význam na výši dotace pro ČÁST.  

ELOST  nahrazeno  STR (stolí tenis ranking) – náš výpočet, respektuje neaktivní hráče 

STK nahrává žebříčky do registrů.  Kvóta na MČR a žebříček pro kraje do cca 20.1.2023 

 

Ad 3) Informace z krajů. Jednotlivé kraje informovali ve struktuře: situace členské základny po covidu, 

finanční situace, další informace  

LBC – úbytek dětí po covid – snažíme se napravit; finanční situace ok – přebytek financí, ale nyní 

investujeme do mládeže, v kraji LIGA PRO – negativa (účast na tréningách), lidi hrají více tam 

(finanční odměna), obavy z vlivu na soutěže (úbytek družstev-zatím moc ne) 

MS - covid ok; finance ok-odpustili ev.popl. (vrátili dotací), LIGA PRO – ne, zastřešuje KS,  

Stč - není úbytek; družstva +- nula, LIGA PRO, dotace – ok 

HK – není úbytek děti, účast na akcích menší, skončil hospodář – nový; sídlo Č Meziříčí, doručovací 

adresa do HK 

OL - ČMVK – nové vedení Tomáš Danaj, Kraj mládež ubylo účastníků – TOP 16, více holek, finance – 

ok (termínovaný vklad) 

KV- pozitivní práce s dětmi (U13 18 děvčat + 24 kluků); úpravy hracích termínů, rozvíjení soutěží 

Předseda T. Skála musí skončit – osobní důvody (rodinné), skončí i STK (problém !) 

Pha - Grand Pree -děti ok, dospělí žádný úbytek, jen trochu u  žen, TT Cup, Setka cup-, hráči tréning,; 

3 stupně on line do 3 úrovně  

VYS - - dotaz na smlouvu JOOLA? – podepsána na 4 roky – dodací lhůty dlouhé odpověděl N. Endal – 

vyúčtování, kompenzují náklady, něco bude – na jaře 23 (je i něco skladem). 

LIGA PRO, covid není úbytek významný; Děti- problém vše převzetí krajem vše – okresy jen pomáhají 

finance, kategorie U17,19 – nefungují. Financování okresů není správné – mají finance, ale nevykazují 

činnosti) 

PLZ:  nový předseda STK (Mandák Pavel) – super, činnost se rozjíždí, došlo k obměně, úbytek větší, 

ale nábory vyřešili. Sokol Lhůta  -  Roman Čech – velké akce MČR, MČR mládeže – nápad využít 

podpory KS. Podpora materiálu z KS (VV ok) 

 

Ad4) Závěr 

Předseda a celý VV poděkoval krajským svazům za spolupráci a popřál do nového roku mnoho 

úspěchů. Každý zástupce KS obdržel od VV malou pozornost 

 

Ad5)  

Úkoly a závěry vyplývající z jednání (v zápisu tučně): 



1) Financování projektů KS pro rok 2023 se předpokládá ve výši 170 tis. Kč ve stejné struktuře a 

formě jako v předchozích letech 

2) Doplnit do rejstříku sportu NSA aktivní trenéry 

3) Ve spolupráci s RIK (M.Henželem) aktualizovat a doplnit v registrech členskou základnu a 

nepodchycené sportovní organizace (IČ, …) 

Na závěr J. Veselka poděkoval za účast a popřál všem krajům vše dobré do nového roku 

 

          Zapsal: Jiří Veselka 
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